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Szanowny Panie Prezydencie
 
Bardzo proszę o zwołanie specjalnej połączonej komisji lub zwołanie szerszego spotkania w temacie koncepcji dostarczania ciepła
systemowego, gazu lub zaproponowania innej alternatywy rozwoju ciepłownictwa w Rybniku.
Temat jest niezwykle ważny w kontekście dbałości o czyste powietrze w Rybniku i zbliżające się terminy dotyczące wymiany
źródeł ciepła.
Na spotkanie/komisję powinny być zaproszeni przedstawiciele spółek gazowniczych, ciepłowniczych i energetycznych oraz
członkowie Komisji Ochrony Powietrza, Ekologii i Przemysłu oraz Komisji Finansów i Rozwoju.
Na spotkaniu powinny pojawić się informacje dotyczące koncepcji i terminów.
Bardzo proszę o pozytywne podejście do mojej prośby.
 
Do wiadomości:  Przewodniczącego Komisji Ochrony Powietrza, Ekologii i Przemysłu oraz Przewodniczącego Komisji Finansów
i Rozwoju.

Z poważaniem
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnik
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